



### 口腔癌患者情绪异常与下丘脑-垂体-肾上腺轴的调节障碍

经典1 贾燕飞2 刘传霞3综述周奇志2审校

1.四川大学华西口腔医学院成都610041; 2.国家中医药管理局时间生物学实验室, 成都中医药大学成都610075; 3.四川大学华西口腔医院黏膜科成都610041

Relationship between the mood disorders of patients with oral cancers and disruptions in hypothalamicpituitary-adrenal axis

Jing Dian1, Jia Yanfei2, Liu Chuanxia3, Zhou Qizhi2.

1. West China School of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China; 2. Chronobiology Laboratory of State Administration of Traditional Chinese Medicine, Chengdu University of Traditional Chinese Medicine, Chengdu 610075, China; 3. Dept. of Oral Medicine, West China Hospital of Stomatology, Sichuan University, Chengdu 610041, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(0\)](#)

[相关文章 \(15\)](#)

[点击分布统计](#)

[下载分布统计](#)

蜀ICP备09014039号

版权所有 © 《国际口腔医学杂志》编辑部

地址: 四川成都人民南路三段14号 邮编: 610041 电话: 028-85502414 E-mail: gwyxkqyxfc@vip.163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn